
 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 3 

засідання постійної комісії 

з гуманітарних питань, охорони здоров’я 

та  соціального захисту населення 

 

від 21 липня 2020 року                                                                    м.Житомир 

10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 5: (Гребенюк О.П., Гречко А.К., Фещук Л.П., Уницький 

С.О., Литвиненко А.В.). 

 

Взяли участь у роботі комісії 5: Гребенюк О.П., Гречко А.К., Фещук Л.П., 

Уницький С.О., Литвиненко А.В. 

 

Відсутні: 0. 

 

У роботі комісії взяли участь:  

  

1. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради 

2. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови 

райдержадміністрації 

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

4. Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника управління 

фінансів райдержадміністрації 

5. Дмитрієва Руслана Миколаївна – начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту райдержадміністрації 

6. Полозун Людмила Вікторівна  – заступник генерального директора 

з економічних питань комунального некомерційного підприємства «Центральна 

районна лікарня» районної ради 

7. Горбенко Геннадій Валентинович - директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

районної ради 

8. Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

районної ради    

9. Шмаюн Катерина Степанівна – заступник директора комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

районної ради 

10. Гонгало Антоніна Владиславівна – директор комунального закладу 

«Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська 

музична школа» районної ради 

11. Максимчук Василь Тихонович – директор Коднянської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів 
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12. Бабій Марина Михайлівна – директор Миролюбівської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів 

13. Омельченко Дар’я Юріївна – виконуючий обов’язки директора 

комунальної установи «Новогуйвинська дитячо-юнацька спортивна школа» 

районної ради 

14. Стужук Валентин Володимирович – головний спеціаліст відділу 

освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

15. Представники засобів масової інформації – газети «Приміське 

життя» - головний редактор Юхимчук Сергій Миколайович 

16.  Козел Василь Васильович – депутат районної ради 7 скликання 

17. Гарбарчук Оксана Михайлівна - Громадський активіст с.Кодня 

18. Працівники виконавчого апарату районної ради: Мірошниченко 

Юлія Олександрівна, Сидоренко Оксана Володимирівна 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Гребенюк О.П. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибули всі члени комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на цьому 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Гребенюка О. П., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проєктом порядку денного засідання постійної комісії: 

1. Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних послуг, які 

надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

             

2. Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 7 скликання від 

24.12.2019р.№996 «Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 
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3.  Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у мистецьких 

школах Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

4. Про внесення змін до Статуту Комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

5. Про створення опорного закладу освіти і його філії та реорганізацію 

закладів освіти. 

Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін до Положення  про  порядок    використання    

шкільних автобусів. 

Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

 

7. Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

    Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                                                                                             

                       організаційного відділу виконавчого апарату  

                       районної ради 

 

8. Про внесення змін до районних Програм. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник          

                          організаційного відділу виконавчого апарату                     

                            районної  ради 

 

9. Різне 

 

ВИРІШИЛИ: Узяти запропонований порядок денний комісії за основу. 

Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 
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   Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного засідання 

 Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії. 

Повідомив, що до комісії надійшло звернення про включення до розгляду 

на комісії додаткового питання «Про  затвердження  районної  Програми 

зубопротезування пільгових категорій  громадян» та про зміну черговості 

питань порядку денного, а саме розглянути зазначене питання п’ятим. 

ВИРІШИЛИ: Включити додаткові питання до порядку денного засідання та 

змінити черговість питань порядку денного. 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання комісії в цілому. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання комісії в цілому 

з урахуванням змін та доповнень: 

 

1. Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних послуг, які 

надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

             

2. Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 7 скликання від 

24.12.2019р.№996 «Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

3.  Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у мистецьких 

школах Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

4. Про внесення змін до Статуту Комунальної установи «Новогуйвинська  

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради. 
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Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

 

 

5. «Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування пільгових 

категорій  громадян» 

      Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» районної ради 

 

6. Про створення опорного закладу освіти і його філії та реорганізацію 

закладів освіти. 

Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

 

7. Про внесення змін до Положення  про  порядок    використання    

шкільних автобусів. 

Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

 

8. Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

    Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                                                                                             

                       організаційного відділу виконавчого апарату  

                       районної ради 

 

9. Про внесення змін до районних Програм. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник          

                          організаційного відділу виконавчого апарату                     

                            районної  ради 

 

10. Різне 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ:  Про регламент роботи засідання комісії. 
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  Інформує: Гребенюк Олександр Павлович - голова постійної комісії. 

 

Запропонував надати доповідачам з кожного питання порядку денного - до 

15 хвилин; для виступів, пропозицій -  до 5 хвилини;  зауважень, внесення 

поправок – до 3-х хвилини. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити запропонований регламент роботи засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Методики розрахунку  вартості платних 

послуг, які надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що 

перебувають у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                  питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

                  кадрового забезпечення та комунальної власності 

         Проінформував про запропоновану Методику розрахунку  вартості 

платних послуг, які надаються  комунальними закладами охорони здоров'я,  що 

перебувають у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району. Повідомив, що запропонована Методика є 

аналогічною, як і для обласних закладів. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і Методики, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити Методику. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

           

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 7 

скликання від 24.12.2019р.№996 «Про погодження розмірів батьківської плати 

за навчання у мистецьких школах Житомирської районної ради». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

Повідомив, що зміни стосуються лише назви структурного підрозділу 

РДА, який здійснює контроль за виконанням рішення у зв’язку зі змінами у 
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структурі РДА, а саме: відділ культури і туризму РДА замінити на сектор 

культури і туризму РДА. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект цього рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про погодження розмірів батьківської плати за навчання у 

мистецьких школах Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

      Повідомив про те, що за пропозиціями адміністрацій комунальних закладів 

районної ради у галузі культури «Початковий спеціалізований мистецький 

навчальний заклад «Новогуйвинська музична школа», «Початковий 

спеціалізований мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа», 

«Початковий спеціалізований мистецький навчальний заклад «Високопічська 

школа мистецтв» та сектору культури і туризму райдержадміністрації як 

уповноваженого органу управління на розгляд вноситься проект рішення, 

згідно якого пропонується погодити розміри щомісячної батьківської плати за 

навчання дітей у вказаних вище мистецьких школах, що належать до спільної 

власності територіальних громад сіл та селищ Житомирського району на 2020-

2021 навчальний рік в залежності від обраного фаху навчання.  

ВИСТУПИЛИ:  В обговоренні взяли участь: голова постійної комісії Гребенюк 

О.П. та  директор комунального закладу «Початковий спеціалізований 

мистецький навчальний заклад «Сінгурівська музична школа» районної ради 

Гонгало А.В.   

ВИРІШИЛИ: Погодити проект цього рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 
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4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Статуту Комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

           Проінформував про те, що зміни до Статуту передбачають зміну 

уповноваженого органу управління (було  - відділ у справах сім’ї, молоді та 

спорту РДА, пропонується – відділ освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту РДА у зв’язку зі змінами у структурі РДА), також 

пропонується скасувати бухгалтерську службу в установі та передати установу 

на централізоване бухгалтерське обслуговування до відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту РДА; інші зміни 

передбачають, що структура, штати та чисельність працівників КДЮСШ 

затверджуються Уповноваженим органом управління, змінено вимоги до 

керівника установи та тренерів-викладачів  відповідно до змін, внесених до 

Положення про дитячо-юнацьку спортивну школу, затвердженого Кабінетом 

Міністрів України, тощо. 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., голова постійної комісії, запитав у Омельченко 

Д.Ю., виконуючої обов’язки директора КУ «Новогуйвинська  комплексна 

дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради, яку 

спортивну дисципліну вона викладає, яке бачення майбутнього цієї спортивної 

школи та скільки тренерів працює в установі? 

        Омельченко Д.Ю., виконуючої обов’язки директора КУ «Новогуйвинська  

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради, 

відповіла, що вона останні 8 років працює тренером-викладачем відділення 

спортивної акробатики, має намір зберегти школу, усунути всі наявні недоліки, 

пов’язані з веденням документації, розвивати її та удосконалювати. Також 

Омельченко Д.Ю. повідомила, що на базі школи працює 12 тренерів, які 

показують високі результати роботи.   

        Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту РДА, закликала Омельченко Д.Ю. привести у 

відповідність фінансову документацію та матеріальну базу.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і Статуту, винести їх на розгляд 

34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і затвердити 

Статут. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 
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5. СЛУХАЛИ: «Про  затвердження  районної  Програми зубопротезування 

пільгових категорій  громадян» 

      Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – директор комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» районної ради 

          Наголосив на тому, що вищезазначену Програму необхідно затвердити, 

оскільки на сьогоднішній час пільгові категорії громадян мають можливість 

безкоштовно встановлювати протези низької якості, а ця програма надає 

можливість за додаткову плату пацієнта поставити йому якісні протези тощо. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти цього рішення і Програми, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити Програму. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про створення опорного закладу освіти і його філії та 

реорганізацію закладів освіти. 

Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти,  

                 національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

                 райдержадміністрації 

         Проінформувала про те, що за результатами конкурсу пропонується 

створити опорний заклад освіти Коднянську загальноосвітню школу І-ІІІ 

ступенів Житомирського району Житомирської області шляхом реорганізації 

(перетворення) Коднянської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів  в опорний 

заклад освіти Коднянську загальноосвітню школу І-ІІІ ступенів 

Житомирського району Житомирської області з приєднанням Миролюбівської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів як структурного підрозділу – філії (з 

одночасним припиненням юридичної особи).  Наголосила на тому, що 

створення опорного закладу на базі Коднянської ЗОШ не можливе без 

створення Миролюбівської філії. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, пояснив присутнім, що 

представники облдержадміністрації звернулися до районної ради із 

пропозицією виділити кошти на добудову Коднянської ЗОШ, але така 

фінансова допомога надається лише на опорні заклади. Повідомив, що 

вїжджала робоча група, оглядала об’єкт і зробила оптимістичний висновок, що 

до 1 вересня 2020 року є можливість закінчити усі необхідні роботи по 

будівництву та облаштуванню приміщення школи, але підрядна організація 

відверто сказала, що цей об’єкт не можливо закінчити раніше 1 січня 2021 року. 

Також представники облдержадміністрації на даний час можуть виділити лише 

14 млн грн. замість необхідних 50 млн гривень, і тільки при умові, що 
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Коднянська школа набуде статусу опорної. Зазначив, що поки що кошти із 

обласного бюджету не надходили, у тому числі 1 млн гривень на переробку 

проєктно-кошторисної документації. Сказав, що за результатами конкурсу по 

визначенню опорного закладу освіти, було вирішено, що Коднянська школа 

може стати опорною. 

Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту РДА,  також відмітила, що державні кошти можуть 

бути спрямовані лише на ті навчальні заклади, які мають статус опорних, або на 

ті, де навчається не менше, ніж 400 учнів. Зазначила, що на сьогоднішній день в 

Коднянській школі навчається 200 дітей, матеріальна база досить слабка, тому 

статус опорної надасть можливість навчальному закладу брати участь в 

різноманітних державних Програмах та збагатити матеріальну базу 

Коднянської та Миролюбівської шкіл. Наголосила, що Миролюбівська школа в 

результаті реорганізації не зазнає змін, а лише втратить статус юридичної особи 

– буде структурним підрозділом опорного закладу. 

Максимчук В.Т., директор Коднянської загальноосвітньої школи І-ІІІ 

ступенів, наголосив на тому, що необхідно скористатися можливістю відродити 

підвідомчий навчальний заклад, оскільки село Кодня є історичним місцем і це 

мрія цілих поколінь. 

Гребенюк О.П., голова постійної комісії, запитав директора 

Миролюбівської школи Бабій М.М. та депутата районної ради від виборчого 

округу по Миролюбівській сільській раді Фещук Л.П. чи не мають вони 

заперечень, зауважень, інших пропозицій. 

Заперечень, зауважень, інших пропозицій не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Винести це питання та запропонований проект рішення  на 

розгляд 34 сесії районної ради. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення  про  порядок    використання    

шкільних автобусів. 

Інформує: Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

Повідомила, що зміни передбачають зміну назви закону Закону України з  

«Про загальну середню освіту» на Закон України «Про повну загальну середню 

освіту», оскільки попередній втратив чинність. 
ВИРІШИЛИ: Погодити проєкт цього рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 
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 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

8.СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

    Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                                                                                             

                       організаційного відділу виконавчого апарату  

                       районної ради 

Довела до відома заходи плану роботи районної ради на друге півріччя 

2020 року. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проєкти цього рішення і плану роботи, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити план роботи на друге півріччя. 

Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районних Програм. 

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник          

                          організаційного відділу виконавчого апарату                     

                            районної  ради 

        Проінформувала про те. що проектом рішення пропонується внести зміни 

до ряду програм у зв’язку зі змінами у структурі РДА, а саме: замінивши у них 

в усіх    позиціях,    виразах    та    відмінках    назви    структурних    підрозділів 

райдержадміністрації з «відділ культури і туризму Житомирської 

райдержадміністрації» на «сектор культури і туризму Житомирської 

райдержадміністрації» та з «відділ житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення»  та «відділ регіонального розвитку, 

містобудування та архітектури» на «відділ житлово-комунального 

господарства, містобудування, архітектури, оборонної роботи, цивільного 

захисту та взаємодії з правоохоронними органами», а також внести зміни до  

Районної  Комплексної  програми забезпечення пожежної безпеки та захисту 

населення і територій району від надзвичайних ситуацій до 2021 року, із 

внесеними змінами рішенням 23 сесії районної ради 7 скликання від 

25.02.2019р. №833, замінивши у ній в  усіх  позиціях,  виразах  та  відмінках  

назву  комунальна  установа  «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на комунальне некомерційне  підприємство  «Центральна  
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районна  лікарня»    Житомирської районної ради у зв’язку з реорганізацією 

останнього. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проєкт цього рішення, винести його на розгляд 34 сесії 

районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення. 

 Результати голосування: 

«За» - 5 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Фещук Л.П., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

10.СЛУХАЛИ: «Різне». 

Пропозицій до розгляду у «Різному» не надходило. 

 

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

Засідання комісії оголошено головуючим закритим. 

 

 

 

Голова  постійної комісії                                                      О. ГРЕБЕНЮК 

 

Секретар засідання постійної комісії                                       Л. ФЕЩУК  

 

 

 


